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Lourdes Ciuró i Buldó 
Consellera de Justícia  
Generalitat de Catalunya 
Carrer del Foc, número 57 (08038) Barcelona 

Assumpte: Trasllat de persones internes als centres penitenciaris de Catalunya. 

Honorable Senyora, 

El passat 5 d’abril la ciutadania va ser testimoni de la fuga de l’intern Adrián Molina Romera, qui a 
dia d’avui encara es troba escapolit del seu centre penitenciari. Sobre aquesta qüestió, el Sindicat 
Autònom de Policia (SAP-FEPOL), en data de 6 d’abril, va adreçar un escrit al Director General 
de la Policia preguntant respecte la determinació, qualificació i revisió del grau de conflictivitat dels 
interns i les internes dels centres penitenciaris.  

No obstant, des de la nostra organització sindical considerem que aquesta (la de preguntar per la 
qüestió esmentada) no ha de ser l’única acció que hem de realitzar. A l’efecte, considerem que 
com a Departament responsable, el de Justícia també es veu afectat pel lamentable episodi 
ocorregut el qual ha deixat en evidència errades del sistema que, des d’un punt de vista 
responsable, caldria revisar. 

I és que des del SAP-FEPOL hem estat coneixedors de qüestions que, de resultar certes, posarien 
en risc la seguretat dels trasllat i per tant també, la dels efectius policials que el realitzen.  

Primer.- És possible que les persones que estan internades en centres penitenciaris decideixin el 
dia, l’hora i el lloc de les visites que necessiten fer-se en alguns centres mèdics, com son per 
exemple els d’odontologia?. 

Segon.- De ser així, quina és la normativa que empara el “dret” que hagi de ser l’intern o la interna 
la qui decideix quan i on se la visita? 

Tercer.- És possible que (de ser certes les qüestions anteriors) les persones que estan internes 
tinguin el temps suficient per comunicar a familiars o amics, el fet que seran traslladades a un 
centre mèdic, gaudint de la possibilitat de poder donar tot tipus d’informació que els permeti 
organitzar (com el cas que ens ocupa) una possible fuga? 

Tal i com esmentéssim en l’escrit de 6 d’abril enviat al DGP, els fets ocorreguts han pogut deixar 
en evidència errades del sistema que (des de la responsabilitat que ens ocupa) caldria revisar.  

Com a organització sindical majoritària del cos de mossos d’esquadra no ens podem permetre que 
rebaixi la seguretat dels trasllats dels interns i de les internes i, per les qüestions que us plantegem, 
creiem que és evident que el Departament de Justícia de la Generalitat de Catalunya també té 
responsabilitat en l’assumpte que ens ocupa. 

És per això que amb el present, adjuntant-vos l’escrit adreçat al Director General de la Policia, us 
instem a convocar-nos a la major brevetat possible a una reunió on us puguem traslladar de 
manera més concreta, quines son les nostres impressions i quines son les nostres demandes 
sobre aquesta qüestió. 

Esperant ser citats rebi un cordial salutació. 

Atentament, 

 

 

Pere Garcia Quer 
Secretari General del SAP-FEPOL. 

Barcelona, 7 d’abril del 2022 


